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Interpellation av Simon Alm (SD) om Bolandgymnasiet 

Under våren 2015 lades Bolandgymnasiet ner. Detta trots omfattande protester från lärare och elever. 
Endast Sverigedemokraterna reserverade sig mot beslutet.  

Nedläggningen motiverades med att det skulle leda till en omfattande besparing för 
utbildningsnämnden. Denna besparing i sig ifrågasattes av Sverigedemokraterna med hänvisning till 
att det inte fanns en plan för vad som skulle ske med lokalerna. Lokalerna ägs av Uppsala kommun 
skolfastigheter AB, vilket i slutändan innebär att det kommer att vara lika kostsamt att använda 
lokalerna för skolverksamhet som att låta dem stå tomma.  

Uppsala kommun skolfastigheter AB skulle kunna hyra ut eller sälja lokalerna. Först i det läget har 
kommunen sparat pengar på riktigt. Det fanns ingen plan för detta när beslutet fattades, och drygt ett 
år efter beslutet fattades lyser en lösning med sin frånvaro.  

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande 
Marlene Burwick:  

• Hur ser planen ut för att besparingen genom nedläggandet av Bolandgymnasiet inte bara ska bli
kostnad som flyttar från utbildningsnämnden till Uppsala skolfastigheter AB? 

• Kan du lova Uppsalaborna att Bolandgymnasiets lokaler inte blir en asylanläggning av något slag?

Simon Alm (SD) 
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